
 

 

Protokoll för styrelsemöte med Björbo Intresseförenings styrelse 

2010-08-02 klockan 18.30, Föreningslokalen, IOGT, Björbo 

Närvarande: Jan Åkerström, Christer Nilsson, Maria Svensson, Maria Gråbo, Sören Dahl, Anna Lundström och Kajsa 

Eljas. 

§1. Fotbollsdagen lockade ca 350 besökare till matchen och 35 till dansen. Bra försäljning under dagen. 

§2. I simskolan deltog 18 barn, eftersom det ej kommit räkning på märkesavgifterna kan ett resultat 

redovisas ännu. Mockfjärds simskola har ej använt bassängen.  

§3. Hittills har det inkommit 19800 kr i medlemsavgifter. 

§4. Bassängskötseln har fungerat väldigt bra i år, ingen skadegörelse har förekommit och det har varit 

många besökare. 

§5. Röjning av älvslänter mm borde göras, en röjningsdag föreslogs med ansvariga för var sin del av byn 

vilka kommer att kontaktas. Intresseföreningen står för bränsle till maskinerna samt bjuder på fika. 

§6. Utkikstornet behöver repareras, en ruta är trasig, en ledstång inomhus har rivits ned och tornet 

behöver målas om. Det mest akuta är dock vägen upp till tornet som inte är farbar med vanlig 

personbil! Jan undersöker vad det skulle kosta att lägga på ett nytt bärlager av grövre stenkross. 

§7. Sören tar kontakt med BIF angående friluftsdagen vid Fänforsen med tanke på ev barkbåtsrace.  

Maria G och Kajsa raggar priser, festis till barnen finns från fotbollsdagen. 

§8. Scenen vid Fänforsen är renoverad och klar. Ett brofäste vid den breda bron har dock gett med sig, 

Rolf Olérs på kommunen är vidtalad. 

§9. Nästa möte: 6 september kl 18.30 i Föreningslokalen. 

§10. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet 

 

Maria Svensson 

 


